
З гостями говорили про бюджет
14 вересня, Славутич відвідали заступник голови Київської обласної державної 

адміністрації Євген Головін та начальник головного фінансового управління облдер
жадміністрації Лариса Карамушка. Мета їх робочого візиту — вивчення стану вико
нання в місті Славутичі місцевого бюджету за січень—липень 2010 року.

Така робота в області проводиться за розпорядженням Київської ОДА на виконання до
ручення Кабінету міністрів. Створені робочі групи, до складу яких входять заступники голови 
обласної держадміністрації та керівники відділів та служб. Вони здійснюють поглиблений 
аналіз виконання у районах та містах області місцевих бюджетів.

Міський голова Володимир Удовиченко разом з начальником фінансового управління 
Славутича Галиною Зайченко представили всі матеріали та розрахунки, розповіли про про
блеми, що впливають на отримання трансфертів із державного бюджету. Керівники області 
були інформовані про те, що бюджет 2010 року очікується з перевиконанням близько 11 
млн. грн. Загальний обсяг закріплених доходів у міському бюджеті близько 63 млн. грн. Се
ред проблемних питань 2011 року в порівнянні з 2009 роком збільшилось вилучення на 4,8 
млн. грн. з міського до державного бюджету.

Обсяг додаткової дотації з державного бюджету вже упродовж 3 років залишається 
незмінним у сумі 10 млн. грн. Славутчани акцентували, що наступний ріку нас може скласти
ся критична ситуація в забезпеченні фінансування захищених статей бюджету і тому визна
чаються шляхи покращення ситуації з наповнення місцевих бюджетів.

Це питання розглядалось на останній сесії міської ради.
Гості відвідали бібліотечно-інформаційний центр, школу мистецтв, медико-санітарну час- 

тину-5. До дитячого будинку завітали з подарунками.
Людмила ЛЮБИВА


